
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
 

Sag: 22-25402 

 

 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 22. april 2025 

Tidspunkt: 16.30-18.30  

 

Sted: Ølgod Skole, Mødelokale 1 

 

Mødeleder: Nina Jakobsen 

 

Afbud:  

Kirsten Wichmann (syg) 

 

Elevråd 

 

Mødedeltagere: 

 

Maja Møller Stub 

Nina Jakobsen 

Karina Skærbæk 

Heidi Linnet Baumann 

Vivi Høvinghof  

Søren Nørrelykke Christensen 

Knud Erik Hansen-Vestkær 

Lisbeth Lykke Christensen 

 

Lene Bech Jeppesen 

Kim Larsen 

 

 

 

 Dagsorden: Referat: 

 
1: Velkomst 

 

 

 

2: Godkendelse af dagsorden 

Punkter til lukket del af mødet? 

 

 

3:  Godkendelse af referat  

 
 

4: Orientering: 

a) Skolelederens orientering 

b) Formandens orientering 

c) Orientering fra 

medarbejderrepræsentanter 

d) Elevrådet 

e) Andet 

 

 

a) De skriftlige afgangsprøver starter i 
næste uge. Der er fuld gang i 
planlægning af næste skoleår.  

b)  
c)  
d) Elevrådet har været med til at søge 

penge ved Villumfonden til 
etablering af udendørs 
aktivitetsområde. 
Elevrådet laver prikker på træerne, 
for at vise hvor langt man må gå ud i 



skoven ved Indskolingen. 
 

5: Juniormesterlære 

Status 

 

Tilbagemelding fra deltagerne på mødet går 
på, at det var et godt møde. Efterfølgende 
har flere vist interesse, og vi er i dialog med 
familierne i forhold til at få styr på 
formaliteterne.  
 

6: Næste skoleår: 

• Timetalsfordeling 

• Skoledagens længde 

• Valgfag 

 

Kommende timetalsfordeling gennemgået af 
Kim. Nogle fag forsvinder og andre udvides 
på nogle årgange. 
 
Skoledagens længde i det kommende 
skoleår:  
0. og 1. kl.: 2 lektioner færre 
2. kl.: 1 lektion mindre 
3. kl.: uændret 
4. kl.: 1 lektion mindre 
5. kl.: 1 lektion mindre 
6. kl.: uændret 
7. kl.: 1 lektion mindre 
8. og 9. kl.: uændret 
 
Valgfag:  
Er endnu ikke helt i mål med udbuddet af 
valgfag for 8. og 9. årgang. 
 
Skolebestyrelsen har godkendt udspillet. 

7: Revidering af princip: 

Undervisningens organisering (bilag) 

 

Godkendt. 

8: STEPS 

Første forløb og fremvisning 

Næste skoleår 

 

Engagerede elever, men også svært for 
enkelte elever.  
Stort fremmøde til fremvisningsdagen, og 
godt besøgt i alle klasserne. 
Forventer at der fremover en gang om året 
bliver fremvisning for alle, muligvis kortere 
tidsinterval end sidst.  
Næste forløb er 8 dage i juni. 
Næste skoleår: 3 forløb. 
 

9: Klasserådets roller 

Folder, møder og aktiviteter (bilag) 

 

Huskeliste til forældre til lån af lokaler til 
klassearrangementer sættes på som sidste 
side. Folderen justeres med enkelte 
rettelser. 
 

10: Evt. 

 
Nina træder ud af skolebestyrelsen til 
august, suppleant indtræder.  
 
Generation Sunde Børn: Har fået afslag på 1. 



ansøgning om at fortsætte det.  
De ansøger igen om en lidt anderledes 
udgave af GSB, hvor der ikke er skolemad 
med.  
Skolen overvejer at takke nej til den nye 
model. 

11: Lukket del af mødet: 

 
 

12:  Næste møde:  

20. maj 2025 

 

Møde for klasserødderne. 
 

 

 

 


